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Protokoll fört vid Österlens Vattenråds styrelsemöte 2022-04-01 i Äppelkriget, Tomelilla 

kommun. Kl. 09.00-11.15 

 

Deltagande: Hans-Olof Höglund, Tina Bergström-Darrell, Mats Arnoldsson, Kenneth 

Strömbeck Ronny Hammar, Qaline Daybi (teams) 

Adjungerade: Jonas Dahl, Mari Adolfsson, Mikael Ulvholt, Therese Parodi (teams under 

punkt 8) Anna-Karin Åkesson (teams), Mona Eliasson (teams), Alice Nicolle (teams) 

 

Återbud: Jenny Davidsson, Sven Sassersson, Karin Bergendal, Peter Bentzer 

 

 

1. Mötets öppnande 

Hans-Olof hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat 

 

2. Val av justerare 

Ronny Hammar tillsammans med Hans-Olof valdes till att justera dagens protokoll. 

 

3. Godkännande av dagordningen 

Dagordningen godkändes. 

 

4. Föregående protokoll 2022-02-25 

Protokollet var justerat, genomgicks. Protokollet lades till handlingarna 

 

5. Ekonomi 

Hans-Olof meddelade att det finns 629.736,54 kronor på kontot. Jenny Davidsson 

håller på med årsbokslutet. 

 

6. Nya medlemmar 

Fanns inga ansökningar gällande nya medlemmar. 

 

7. Remisser 

Fanns inga remisser att besvara. 

 



 

      2 (3) 

 

8. LOVA-gemensam samordnare. 

Therese informerade om att vi har beviljats LOVA med 4,8 miljoner till vattenvård. 

Therese har pratat med Anna-Karin Åkesson att söka LONA för Julabodaån och 

Segeholmsån i Kristianstad Kommun, ansökan skall ske till den 2 september. 

300.000 kr beräknas bli kvar av kommunfinansierad LOVA projektet som kan 

användas till LONA ansökan. 

Mats Arnoldsson efterlyste genomförande kapacitet varpå Therese svarade att hon 

räknar med att klara av även dessa åar i Kristianstad. 

Alice Nicolle kommer att kalla till ett möte med Therese, Jonas, Anna-Karin och 

Mona för planering av åarna. 

Informationsbladet från ÖVR där Jonas och Therese presenterar sig tyckte styrelsen 

var bra. 

Förslag till markupplåtelseavtal diskuterades i styrelsen. Beredningsgruppen NKT och 

ÖVR hade möte den 30 mars och kom fram till att man följer Kävlingsåns avtal på 20 

år. 

Beslöts att återremittera avtalet till beredningsgruppen för ny diskussion samt att kolla 

av med våra medlemskommuner hur de ställer sig till avtalet. 

 

9. Årsstämma fredag 13 maj 

Beslöts att hålla stämma i Vantalängan kl. 10.00-12.30. 

Hans-Olof tog på sig att fixa förtäring till stämman. 

Kallelse med dagordning, arbetsplan, verksamhetsberättelse, budget 2023 samt 

årsbokslut måste skickas ut till medlemmarna senast den 12 maj. 

Beslöts att arbetsplanen skall innehålla arbete med förslag till nya stadgar för ÖVR. 

 

10. Övriga aktiviteter 

Inspirationsplats Österlens Vattendrag som presenterades på styrelsemötet i februari 

har enligt Kenneth inte kommit i gång. 

Gylleboverken har skickat en inbjudan till Vattendag som blir den 22 juni. Hans-Olof 

deltager och presenterar Calluna rapporten. 

Hans-Olof och Mats fick i uppdrag att jobba fram en presentation, ett öppet möte, med 

målgrupp våra politiker samt allmänhet om just Calluna rapportern, tidsplanering 

början av 2023 när årsbokslutet är klart. 

De skall även planera för en å vandring tidig höst 2022. 

Alice Nicolle, Länsstyrelsen berättade att aktiviteter är på gång med bl.a. våtmarker i 

skogsområden. 

 

11. Bordlagda ärenden 

Det fanns inga bordlagda ärenden. 
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12. Övrigt 

Maria Adolfsson informerade att hennes sista dag i Simrishamn är den 6 maj, därefter 

har hon en ny tjänst i Ängelholms Kommun. Någon ersättare för Maria som 

adjungerad till styrelsen är ännu inte utsedd. 

Mikael Ulvholt meddelade att nu har Hörby kommun utsett både ordinarie och 

ersättare i ÖVR styrelse. Protokollet är ännu inte justerat. 

Tina informerade att Högestad & Christinehof återkommer med ny ersättare i 

styrelsen. 

Tina fick i uppdrag att kolla upp vart årsrapporten 2021 från Eurofins tagit vägen. 

 

13. Nästa möte 

Beredningsgruppen i ÖVR tar fram förslag till arbetsplan, budget, 

verksamhetsberättelse samt förslag till medlemsavgifter som skickas ut till styrelsen 

för beslut. Nästa möte med styrelsen fastställt efter årsstämman. 

 

14. Avslutning 

Hans-Olof tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 

 

Vid protokollet: 

 

 

Tina Bergström-Darrell 

 

 

Justeras:     Justeras: 

 

 

Hans-Olof Höglund    Ronny Hammar 

 

  

                          

 

 

 


